

Conceptnotulen ledenvergadering 26-11-2024

Schutterij E.M.M.

Aanwezig: 30 leden en 7 bestuursleden

Afgemeld: 13 leden

1. Opening:

De voorzitter (Peter Gertsen) opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom. We beginnen de vergadering met een minuut stilte ter nagedachtenis aan onze overleden leden, in het bijzonder erelid Harrie Gertsen.

2. Mededelingen:

Geen.

3. Notulen van de vorige ledenvergadering (11 juni 2024):

De notulen van de ledenvergadering van 11 juni 2024 (kermisvergadering) worden ongewijzigd goedgekeurd.

4. Ingekomen en uitgegane stukken:

Harry Elferink (secretaris) meldt dat er geen ingekomen resp. uitgegane stukken zijn met betrekking tot deze vergadering.

5. Bestuursverkiezing:

- Wilco Weenink is aftredend en niet herkiesbaar. Peter bedankt Wilco voor de vele jaren dat hij in het bestuur actief is geweest. Gelukkig blijft Wilco wel actief binnen onze vereniging.
- Namens het bestuur wordt **Paul Staring** voorgedragen als nieuw bestuurslid. Middels een schriftelijke stemming wordt Paul met 34 stemmen voor en drie onthoudingen als nieuw bestuurslid gekozen.
- Peter heet Paul welkom in het bestuur, zijn hoofdtaak zal het schietgebeuren worden. Paul blijft wel meelopen bij de vendeliers.
- Daarmee blijven er **twee** vacatures in het bestuur.

6. Bespreking jaarprogramma:

Peter neemt het programma voor de komende periode door met de nadruk op de punten waar we beslissingen over moeten nemen:

- vrijdag 3 januari Nieuwjaarsreceptie.
- zondag 30 maart GK Vendelen Indoor (De Eendracht Wehl): hier doet alleen de jeugd aan mee (bij voorkeur 's-ochtends).
- voorstel: zondag 18 mei: Kringdag de Achterhoek (De Eendracht Ulft): hier gaat de vergadering mee **akkoord**.
- voorstel: zaterdag 24 mei: serenade of vendelhulde t.b.v. Stichting ernstig zieke kinderen (Arnhem): hier gaat de vergadering mee **akkoord**.
- zondag 25 mei: Kringdag (Eensgezindheid Aerdt).
- voorstel: zondag 8 juni: Koningschieten (Eerste Pinksterdag i.p.v. Tweede Pinksterdag)

- Willy Staring vraagt waarom op Eerste Pinksterdag (zondag) en niet zoals gebruikelijk op maandag? Peter: dit is i.v.m. het oldtimertreffen van St. Anna, ons maakt het niet zoveel uit.
- de vergadering gaat **akkoord** met zondag 8 juni (eerste Pinksterdag).
- Zondag 13 juli kermis Ulft: dit is inmiddels zo goed als vanzelfsprekend.
- vrijdag 22 en zaterdag 23 augustus: Huntenpop (hulp achter de bar enz.). Peter geeft aan dat we hier een leuk centje voor de vereniging mee kunnen bijverdienen.
- Voorstel: zondag 21 september: Federatieve Schuttersdag (St. Isidorus, Oud-Dijk): we besluiten hier **niet** naar toe te gaan.
- Zie het **Jaarprogramma EMM 2025** voor het volledige programma.

7. Kaderzaken:

- Kadercommissie (Artje Elferink):
 - Harald van Poorten is gestopt.
 - Danielle Gertsen en Ilona Derksen controleren binnenkort de kaderkas.
- Kledingcommissie (Danielle Gertsen):
 - Het kledinghok is opgeruimd.
 - Is de rouwband alweer terug? Peter: ja.
- Werkgroep bestuur (Linda Gerritsen):
 - Linda legt uit wie in de commissie zitten en wat de taak van de commissie is.
 - De commissie heeft inmiddels feedback ontvangen van het bestuur en is bezig een stuk op te stellen.
- Werkgroep kermisprogramma (Robert Lemm):
 - De commissie is ontstaan vanuit de brainstormsessie maar heeft haar taken wel wat breder getrokken: o.a. belasting kader, jeugd, koningschap, programma koningschieten, ook is er een voorstel gemaakt m.b.t. het kermisprogramma.
- Peter: Indien nodig kan er een extra ledenvergadering in het voorjaar gepland worden.
- Peter bedankt alle leden van de diverse commissies/werkgroepen.

8. Wat verder ter tafel komt:

- Peter: de vloer is gereviseerd i.v.m. de schade tijdens de carnaval een paar jaar geleden. Deze schade is gedekt door de verzekering.
- Peter: er zijn gesprekken geweest met Grolsch en Veltins omdat het contract met Veltins binnenkort afloopt. De onderlinge verschillen zijn ondanks de concurrentie groot: Veltins blijkt flink goedkoper
 - Martijn Lemm: is er nog overleg geweest met zusterverenigingen? Peter: nee, iedereen heeft zijn eigen contract, het is niet doenlijk om dit samen te doen.
 - Edwin Jansen: is de prijs per fust 5 jaar vast? Peter: nee, maar als de prijs stijgt wordt de korting ook geïndexeerd.
 - Dirk Spruit vraagt nog wat uitleg over de prijs, Peter licht dit toe.
 - Dirk Spruit: is er ook nog bij andere brouwerijen gekeken? Peter: nee
 - Hennie Zweers: we zijn gewend aan Veltins en de kosten zijn lager, hij is dus voor Veltins.
 - Martijn Lemm: krijgt Grolsch nog een tweede kans? Peter: nee, Grolsch heeft aangegeven al aan de minimumprijs te zitten dus dit is niet zinvol.
 - Edwin Jansen: is er ook naar andere dranken gekeken? Peter: ja, hier is ook naar gekeken. Ook is naar de kosten van het glas is gekeken.
 - Thijs Janssen: is dit voor 5 of voor 10 jaar? Peter: dat kan allebei, maar de voorkeur gaat naar 10 jaar uit.

- Uiteindelijk besluit de ledenvergadering voor verlenging van het contract met Veltins te kiezen, bij voorkeur met 10 jaar.
- Peter: wij mogen in 2031 weer een Kringconcours organiseren, dit zou oorspronkelijk 2044 zijn (!) maar na overleg met de Kring is dit 2031 geworden.

9. Rondvraag:

- Gerrie ter Wiel: de wintercompetitie gaat weer van start, graag inschrijven. De minimumleeftijd is 16 jaar, dus een aantal jeugdvedeliers zouden ook mee kunnen doen.
 - Frank van Embden zegt dat het dan wel handiger zou zijn als er wat eerder begonnen wordt met schieten (b.v. 20.30).
 - Peter vult nog aan dat alle benodigde vergunningen m.b.t. het schieten op dit moment onderzocht worden door Geert Beudel, Peter Derksen en Paul Staring.
- Gerrie ter Wiel: de bogenbuurten missen competitie.
 - Robert Lemm meldt dat hier vanuit de commissie ook over nagedacht wordt.
 - Peter: vanuit de vergadering met de bogenbuurten komt dit overigens niet naar voren, wel wordt er gemeld dat de prijs van het groen behoorlijk oploopt, maar wat dat betreft zijn er ook andere mogelijkheden.
 - Erik Derksen: een wisselbeker zou ook een optie zijn.
 - Robert Lemm: een bogenroute voor fietsers met QR-code zou ook kunnen.
- Bart Rutjes: de foto's op de voorkant van het Schuttersvizier zijn vaak erg donker. Peter: klopt, dit nemen we mee.
- Bennie Willemsen vraagt naar verlopen schietgebeuren. Peter: hier zijn we mee bezig.
- Kristel Derksen: de verwarming in het gebouw staat vaak aan.
 - Frank Heiltjes vult aan dat deze soms ook aan staat als de knop uit staat.
 - Willy Staring is hier inmiddels al mee bezig geweest maar het systeem is nog niet echt geweldig waardoor het wel eens fout gaat, er wordt nog verder aan gewerkt.
 - Iwan ter Wiel: de verwarming gaat na een bepaalde tijd wel weer automatisch uit.
- Hennie Zweers: Harald is gestopt, wie neemt de katekopen over zodat Bennie dit niet alleen hoeft te doen? Peter: de kruitgroep is hier al mee bezig.

10. Sluiting:

Peter sluit rond 21.10 de vergadering.